
Narada przed rokiem szkolnym 2023/24
Tradycyjnie już, tuż przed rozpoczęciem roku szkolnego, w Urzędzie Miasta odbyła się narada z
dyrektorami  wszystkich  miejskich  placówek  oświatowych.  -  Spotykamy  się  z  Państwem,  aby
przekazać  aktualne  informacje  dotyczące  oświaty,  zmian  w  przepisach  oraz  porozmawiać  o
wyzwaniach,  jakie  stoją  zarówno  przed  dyrektorami,  pracownikami,  uczniami,  rodzicami  oraz
organem  prowadzącym  w  ciągu  najbliższych  10  miesięcu  nauki  -  mówił  podczas  spotkania
wiceprezydent Andrzej Kacperek, który przwodniczył naradzie.

Urzędnicy przypomnieli dyrektorom, aby na bieżąco aktualizowali "System Informacji Oświatowej",
ponieważ na jego podstawie naliczana jest subwencja oświatowa, ale również będą przydzielane
laptopy  dla  "czwartoklasistów",  wypłacane  nagrody  specjalne  Ministra  Edukacji  Narodowej
oraz bony dla nauczycieli.

Wiceprezydent  przybliżył  również  aktualne  dane  dotyczące  finansowania  oświaty.–  Rokrocznie
musimy  coraz  więcej  wykładać  miejskich  pieniędzy,  aby  pokryć  koszty  utrzymania  szkół  i
przedszkoli.  Te  kwoty  idą  w dziesiątkach milionów złotych.  Proszę sobie  wyobrazić,  jak  wiele
moglibyśmy zrobić, gdyby państwowa subwencja w pełni pokrywała wydatki na oświatę.
W 2022 roku miasto do utrzymania piotrkowskiej oświaty dołożyło 64,3 mln zł. - Natomiast według
obecych szacunków w 2023 roku dołożymy jeszcze o 6 mln zł więcej. Zatem dopłata wyniesie ok. 70
mln zł. Jak widzicie czasy są bardzo ciężkie zarówno dla Państwa, jak i organu prowadzącego, czyli
Urzędu Miasta - podsumował Andrzej Kacperek.


